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Protokół Nr XIX 

z XIX sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 27 października 2020 r. 

 

XIX sesja odbyła się  w dniu 27 października 2020 r. w Urzędzie Gminy Wąwolnica. 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania) w oparciu o przepisy art.  15zzx. ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. 

Dyskusja i głosowania odbywały się poprzez system informatyczny.  

Przewodnicząca Rady prowadziła sesję z Urzędu Gminy w Wąwolnicy przy ul. Lubelskiej 39 

Obrady rozpoczęto o godz. 9:10, a zakończono o godz. 12:57 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca powitała zebranych, następnie poinformowała, że sesja jest nagrywana. 

Nagranie zostanie udostępnione w BIP i na stronie Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca otworzyła XIX sesję Rady Gminy, następnie w oparciu o kworum 

potwierdzone podczas połączenia zdalnego, Przewodnicząca stwierdziła, że w obradach 

udział bierze 13 z 15 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że sesja została zwołana prawidłowo. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyńska 

7. Paulina Marczak 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Katarzyna Skoczek 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad XIX sesji Rady Gminy Wąwolnica. 
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Porządek obrad XIX sesji Rady Gminy Radni otrzymali na tablety. Przewodnicząca 

poinformowała, że punkt 17 obrad zmienił nazwę na „ Podjęcie uchwały w sprawie 

przekazania skargi według właściwości”. 

 

Wobec braku innych propozycji zmian, Przewodnicząca odczytała proponowany prządek 

obrad a następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XIX sesji Rady Gminy Wąwolnica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Radni przyjęli następujący porządek obrad XIX sesji Rady Gminy: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad  XIX  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej  

do obliczenia podatku rolnego na 2021 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 

do obliczenia podatku leśnego na 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 

2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu 

w zakresie opracowania dokumentacji technicznej dla zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2536L Kurów- Wąwolnica” 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu 

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej  

nr  2235L w miejscowości Wąwolnica na odcinku od km 0+005,80 do km 0+689,00” 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 

oznaczony do 3 lat.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie umowy dzierżawy,  

na czas określony do 10 lat. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania za rzecz Powiatu Puławskiego 

odcinka drogi publicznej – powiatowej  Nr 2549L o przebiegu Wąwolnica – 

Bartłomiejowice – Zawada  - Grabówki – obręb Bartłomiejowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania za rzecz Powiatu Puławskiego 

odcinka drogi publicznej – powiatowej  Nr 2549L o przebiegu Wąwolnica – 

Bartłomiejowice – Zawada  - Grabówki - obręb Zawada.  

16. Podjęcie w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc gminy 

w formie posiłku w szkole i w domu” na lata 2020-2023”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

18. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

19. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

 

Protokół Radni otrzymali na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi. 

Przewodnicząca zapytała, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu. Wobec braku uwag, 

Przewodnicząca przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Protokół został przyjęty 

 

Ad.4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił sprawozdanie /18:58/ Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt z uwagi na trudną sytuację epidemiologiczną i obowiązujący reżim sanitarny zwrócił się 

z prośbą o zachowanie szczególnej ostrożności i dbanie o bezpieczeństwo dla siebie  

i otoczenia.  
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Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2021. 
 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali na tablety. Stawki zostały 

szczegółowo omówione podczas wspólnego posiedzenia przez komisje Budżetu/…/ i Komisję 

spraw społecznych następnie  wpisane do projektu uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnej Doroty Kolibskiej o przedstawienie opinii.  

Radna D. Kolibska – Przewodnicząca wspólnego posiedzenia  stwierdziła, że radni 

postanowili o pozostawieniu stawek na takim samym poziomie  jak w obecnym roku.i 

wprowadzono je do projektu uchwały. 

. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny A. Bieniek wyraził opinię, że w związku z niepewnością odnośnie tego, co nas czeka 

w najbliższy roku, uważa, że to dobra decyzja i radni podtrzymają swoje zdanie w odniesieniu 

do wszystkich procedowanych na komisji podatków. Radny uważa, że można pewne 

działania inwestycyjne spowolnić w urzędzie gminy i dać ludziom moment wytchnienia, gdy 

z dnia na dzień występują różne obostrzenia i wiele dziedzin gospodarki się wykłada. Innych 

głosów w dyskusji brak. 

 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję  odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem stawek 

wypracowanych na posiedzeniu wspólnym komisji, tj. stawki takie jak obowiązywały w 

poprzednim roku. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /124/20 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2021  

została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego na 2021 r. 
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Projekt uchwały radni otrzymali na tablety, był on również przedmiotem wspólnych obrad 

komisji Rady Gminy Wąwolnica. 

Została wypracowana stawka, po analizie radni przyjęli propozycję stawki dotychczasową 

czyli 54 zł. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię komisji. 

Radna Dorota Kolibska – Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia przekazała,  

że podczas obrad komisje postanowiły, żeby pozostawić stawki bez zmian.   

 

Wobec wyczerpania tematu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję  przystąpiła do odczytania 

projektu uchwały, następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2021 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /125/20 w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2021 r. została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 

do obliczenia podatku leśnego na 2021 r. 

 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały Radni otrzymali na tablety, był on również 

przedmiotem analizy podczas wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Komisji poinformowała, że radni pozostawili 

wysokość stawki na dotychczasowym poziomie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję na temat proponowanego projektu. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zamknęła dyskusję odczytała projekt 

uchwały i przystąpiła do przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do 

obliczenia podatku leśnego na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /126/20 w sprawie obniżenia średniej ceny 

sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2021 r. została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2021. 

 

Projekt uchwały radni otrzymali na tablety. Był on szczegółowo analizowany  na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Wypracowane stawki zostały wpisane do projektu uchwały.  

Przewodnicząca poprosiła o opinię Komisji. 

 

-Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Dorota Kolibska stwierdziła, że obie komisje 

pozostawiły stawki na dotychczasowym poziomie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusje.  

Głosów w dyskusji brak. Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały  

i przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /127/20 z w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy 

Wąwolnica na rok 2021 została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały radni otrzymali, był on przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad – Radna Dorota Kolibska poinformowała, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusje, następnie wobec braku głosów, zamknęła dyskusję. 

Odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /128/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wąwolnica na 2020 rok została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu 

w zakresie opracowania dokumentacji technicznej dla zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2536L Kurów- Wąwolnica” 

 

Projekt uchwały został przesłany na tablety, był on również opiniowany przez Komisje Rady 

Gminy. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia stwierdziła, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła dyskusję i odczytała  projekt uchwały, 

który następnie poddała pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu  

w zakresie opracowania dokumentacji technicznej dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2536L Kurów- Wąwolnica”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /129/20 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Puławskiemu w zakresie opracowania dokumentacji technicznej dla 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2536L Kurów- Wąwolnica” została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu 

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 2235L w 

miejscowości Wąwolnica na odcinku od km 0+005,80 do km 0+689,00” 

 

Projekt uchwały radni otrzymali na tablety. Był on opiniowany przez Komisję Budżetu … 

 i Komisje Spraw Społecznych.  

Przewodnicząca poprosiła o opinię obrad wspólnego posiedzenia.  

Przewodnicząca obrad stwierdziła,  że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji brak. Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Odczytała projekt uchwały, 

następnie przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 2235L  

w miejscowości Wąwolnica na odcinku od km 0+005,80 do km 0+689,00”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /130/20 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Puławskiemu w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2235L w miejscowości Wąwolnica na odcinku od km 

0+005,80 do km 0+689,00” została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

O godz. 10.15 Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. 

O godz. 10.35 Przewodnicząca wznowiła obrady XIX sesji Rady Gminy. Radni potwierdzili 

kworum, w obradach uczestniczy 13 radnych.  

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 

oznaczony do 3 lat. 

Projekt uchwały został wysłany radnym na tablety. 
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Był on przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca zwróciła się do Przewodniczącej wspólnego posiedzenia o przedstawienie 

opinii komisji.  

Przewodnicząca obrad poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję i przystąpiła do odczytania uchwały, następnie przeprowadziła 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas 

oznaczony do 3 lat..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /131/20 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy, na czas 

określony do 10 lat. 

 

Projekt uchwały został przesłany na tablety, był on również opiniowany przez Komisję 

Budżetu … oraz Komisję Spraw Społecznych…. 

Przewodnicząca wspólnych obrad, na prośbę przewodniczącej Rady przekazała, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie.    

  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie umowy dzierżawy, na czas 

określony do 10 lat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, 

Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Rafał Woś, Ewa Żybura 

PRZECIW (1) 

Aleksandra Bukała 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /132/20 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy, na czas określony do 10 lat. 

została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu 

Puławskiego odcinka drogi publicznej – powiatowej Nr 2549L o przebiegu Wąwolnica – 

Bartłomiejowice – Zawada - Grabówki – obręb Bartłomiejowice. 

 

Projekt uchwały Radni otrzymali na tablety, był on również opiniowany przez Komisje 

Budżetu… oraz Komisję Spraw Społecznych...   

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia na prośbę Przewodniczącej Rady przekazała opinię 

komisji. Obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania za rzecz Powiatu Puławskiego 

odcinka drogi publicznej – powiatowej Nr 2549L o przebiegu Wąwolnica – Bartłomiejowice 

– Zawada - Grabówki – obręb Bartłomiejowice..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX/133/20 w sprawie nieodpłatnego przekazania 

na rzecz Powiatu Puławskiego odcinka drogi publicznej – powiatowej Nr 2549L o przebiegu 

Wąwolnica – Bartłomiejowice – Zawada - Grabówki – obręb Bartłomiejowice 

została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu 
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Puławskiego odcinka drogi publicznej – powiatowej Nr 2549L o przebiegu Wąwolnica – 

Bartłomiejowice – Zawada - Grabówki - obręb Zawada. 

 

Projekt uchwały Radni otrzymali na tablety, był on również opiniowany przez Komisje 

Budżetu… oraz Komisję Spraw Społecznych.   

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji przekazała pozytywną opinię obu 

komisji.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji brak. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję, odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania za rzecz Powiatu Puławskiego 

odcinka drogi publicznej – powiatowej Nr 2549L o przebiegu Wąwolnica – Bartłomiejowice 

– Zawada - Grabówki - obręb Zawada.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /134/20 w sprawie nieodpłatnego 

przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego odcinka drogi publicznej – powiatowej Nr 2549L 

o przebiegu Wąwolnica – Bartłomiejowice – Zawada - Grabówki - obręb Zawada  została 

podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 16. Podjęcie w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc 

gminy w formie posiłku w szkole i w domu” na lata 2020-2023”. 

 

Projekt uchwały wraz z załącznikiem radni otrzymali na tablety, był on przedmiotem obrad 

komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię.  

Radna  D. Kolibska – Przewodnicząca wspólnego posiedzenia przekazała, że obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc gminy  

w formie posiłku w szkole i w domu” na lata 2020-2023”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /135/20 w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego „Pomoc gminy w formie posiłku w szkole i w domu”  

na lata 2020-2023” została podjęta.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Przewodnicząca przypomniała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga na jakość prac 

remontowych przy budynku Gminy Wąwolnica. Skarga została radnym przekazana.  

Skargę opiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja wypracowała projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem, który radni również otrzymali na tablety.   

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny A. Bieniek, przyznał, że w piśmie nie było sprecyzowane na kogo ta skarga miała być 

definiowana. Wyraził, stanowisko, że skarga jest zasadna. Z tego, co wie to skarżący 

faktycznie nie definiował tej skargi na Wójta, zdefiniował ją  na pracownika. Radny zwrócił 

się do Wójta Poprosił, żeby pokazać protokół odbioru budynku. 

Wójt przypomniał, że sprawa był szeroko omawiana na Komisji, gdzie protokół był szeroko 

omawiany. Wójt podkreślił, że nie uchyla się przed tym, że pewne uchybienia mają miejsce, 

ale powtórzył po tym, jak już wcześniej wspominał, że będą one usunięte, na komisji było 

odczytane pismo wykonawcy, w którym odniósł się do zarzutów. Wykonawca zadeklarował 

naprawę tych rzeczy, już niektóre zostały usunięte, reszta jak wróci na plac budowy. Wójt 

przypomniał, że na czas przeprowadzki i zainstalowania się w budynku roboty były 

wstrzymane, pozostał jeszcze teren  wokół urzędu do wykonania. Wójt uważa temat  

za wyczerpany.  

Radny A. Bieniek, poprosił o udostępnienie protokołu z odbioru budynku, z racji tego, że nie 

wszyscy radni byli na komisji Skarg i Wniosków, bo nie wszyscy są członkami i nie wszyscy 

radni mieli okazję zapoznać się z nim zapoznać. Radny chciałby, żeby Przewodnicząca 

odczytała protokół odbioru budynku. W protokole odbioru nie ma żadnych zastrzeżeń 

odnośnie wykonania prac przez wykonawcę. Radny odniósł się do kompetencji kierownika 

Inwestycji i bagatelizowania usterek, które zauważają mieszkańcy. Skarga jest na pracownika, 

Radny wraził nadzieję, że Wójt wyciągnie konsekwencje w stosunku do tej osoby  

i poinformuje Radę o sposobie rozwiązania tej sprawy z tą osobą, gdyż to nie jest pierwszy 

przypadek tej firmy, która wykonywała już usługi na terenie szkoły, gdzie również zdarzyły 

się karygodne niedociągnięcia. Radny przypomniał, jak radni zgłaszali to podczas jednej  
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z komisji. Podczas swojej wypowiedzi radny wskazywał na szereg usterek i zarzucał brak 

właściwego nadzoru nad prowadzonymi pracami remontowymi. 

Wójt odniósł się do wypowiedzi, po raz kolejny podkreślił, że gmina Wąwolnica pozyskała 

środki na cel modernizacji budynku gminy, który wymagał  tego od wielu lat. Dotacja niemal 

pół miliona złotych, odbył się przetarg, w  wyniku którego wyłoniono wykonawcę na to 

zadanie. Teraz mamy w zasadzie finał. Tak jak przy większości zadań nie udało ustrzec się 

przed pewnych błędów. Te usterki były dostrzeżone i zgłoszone do wykonawcy. Wykonawca 

zadeklarował, że  w związku z tym, że prowadzi prace wokół urzędu, te wszystkie rzeczy 

doprowadzi do stanu, aby ten efekt był właściwy. Wójt nie zgodził nie ze stwierdzeniem,  

że zostało tu coś zbagatelizowane, jest to raczej niedopatrzenie w ferworze tych zadań. Wójt 

zwrócił również uwagę, że ograniczenia, które mamy powodują ograniczony dostęp  

do wykonawców. To zadanie miało zmieniony termin zakończenia, tak jak inne zadania np. 

przebudowa drogi w Rogalowie. Wykonawca niebawem będzie kontynuował prace i te rzeczy 

będą usunięte. W odniesieniu do protokołu, rzeczy o których wspominał radny – parapety, 

rynny, fragmenty elewacji nie dyskwalifikowały w żaden sposób obiektu od odbioru.  

Z prostej przyczyny, mieliśmy  wiedzę, że prace wokół budynku na tym najniższym poziomie 

przy elewacji będą trwały i mogą się jeszcze pewne rzeczy wydarzyć, jak to miało miejsce 

przy rynnie, gdzie maszyna najechała i uszkodziła, ale jest pełna deklaracja wykonawcy 

naprawy usterek. 

 

Przewodnicząca na prośbę Radnego odczytała dostarczony protokół odbioru budynku. 

 

Radny A. Bieniek w odniesieniu do protokołu, stwierdził, że komisja ze strony inwestora nie 

miała żadnych zastrzeżeń odnośnie wykonania robót. Zdaniem Radnego konsekwencje 

niewłaściwego przymocowania parapetów mogą pojawić się po upływie terminu gwarancji. 

Radny zwracał uwagę na zaniedbania ze strony urzędnika, chciałby, żeby Wójt wyciągnął 

konsekwencje służbowe w stosunku do tego pracownika i poinformował Radę o tych 

konsekwencjach, gdyż jego zaniedbania są rażące. Radny ponadto zarzucił marnotrawienie 

pieniędzy podatników. 

 

Radna Elżbieta Tomaszewska wyraziła uznanie dla Wójta, że podjął się takiej potrzebnej 

inwestycji martwi ją natomiast jakość wykonania zarówno pod względem technicznym jak 

również estetycznym. Zwróciła uwagę na bardzo dużą podaż materiałów budowlanych w tym 

szerokiej gamy dostępnych parapetów. Wnioskowała, żeby wykonawca  własnym kosztem 

doprowadził do właściwego stanu parapety, radna uważa, że należy je wymienić. 

- Sekretarz Grzegorz Dunia przypomniał, że był jedną z osób zabiegających o wykonanie 

remontu. Zgadza się z uwagami, że pewne elementy można było zrobić lepiej. Będą podjęte 

próby naprawy błędów w miarę możliwości nie czyniących szkód. Sekretarz odniósł się 

również do protokołu odbioru robót. Zwrócił uwagę na pracę Pani Kierownik Inwestycji 

podczas prowadzonego remontu , która na bieżąco kontrolowała i zgłaszała usterki  

do wykonawcy. Zapoznał radnych z orzecznictwem sądowym w przedmiotowym zakresie. 

Wskazał powody, które mogą wpłynąć na to, że protokół nie zostanie podpisany. Wskazane  

w skardze usterki nie stanowią wystarczającego powodu. Wady te nie wpływają na to,  

że  z budynku nie można korzystać. Te usterki nie dyskwalifikują obiektu od użytkowania. 

Sekretarz podkreślił, że ten obiekt będzie służył wielu mieszkańcom., technicznie nigdy nie 

był tak dobry  jak obecnie, nawet pod jego wybudowaniu.  

Radny A. Bieniek przypomniał rozmowę w Zespole Szkolno – Przedszkolnym, gdzie radni 

dostrzegli uchybienia w jakości prac tego samego wykonawcy. Wtedy były uwagi do estetyki 

wykonania pewnych zadań. Przyznał, że nie poddaje w wątpliwość konieczności podpisania 

protokołu odbioru, ale nie rozumie dlaczego nie było żadnych uwag. Te parapety to jest 
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bubel. Od pracownika wykonawcy dowiedział się, że poprzednie parapety były montowane 

pod okno. Dlaczego w takim razie obecne nie zostały zamontowane właściwie. Radny poddał 

w wątpliwość fachowość ekipy wykonawcy. Po to budynek był remontowany, żeby nie 

szpecił estetyką. 

Sekretarz nie kwestionuje, że są pewne niedociągnięcia i w miarę możliwości będą usuwane. 

Nie zmienia to faktu, że był pilnowany. Nie wszystko dało się dopilnować. 

W odniesieniu do pracy pracownika Sekretarz podkreślił, że wiele lat pracował  z Panią 

Kierownik i z wieloma sukcesami. Dzięki pozyskanym potężnym pieniądzom udało  

się zrealizować wiele inwestycji. Jedne były robione lepiej inne gorzej Wiele zależało  

od wyłonionego w przetargu wykonawcy. Niektóre sprawy równie dociekliwych radnych 

trafiały do sądu i różnych kontroli. Nigdy nie stwierdzono winy po stronie pracownika czy 

sekretarza. Zdaniem Sekretarza radny za bardzo wyolbrzymia, niemniej zgadza się, że radni 

maja rację w odniesieniu do  estetyki wykonania robót. Usterki są, ale nie można powiedzieć 

że wszystko jest źle, bo to jest nieuczciwe i niesprawiedliwe w stosunku do ludzi, którzy serce 

wkładają do tej pracy. 

Radna E. Tomaszewska zapyta o terminach w umowie wykonania prac wokół budynku 

Zwróciła się z prośbą, żeby uczulić na tych wykonawców  żeby nie było się do czego 

przyczepić przy odbiorze tego terminu. 

Radny A. Bieniek podkreślił, że nie chodzi o czepianie tylko o ewidentne niedociągnięcia. 

Sekretarz udzielił odpowiedzi Radnej, że wykonawca deklarował wykonanie tych prac  

w ciągu 2 tygodni od chwili powrotu na budowę. Przewidywany termin zakończenia robót  

to 30.11.2020 

Wobec wyczerpania tematu, Przewodnicząca zakończyła dyskusję, odczytała projekt uchwały 

i poddała go pod głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XIX /136/20 przekazania skargi według 

właściwości została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.      

 

Ad. 18. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

Przewodnicząca poinformowała, że do dnia dzisiejszego interpelacje i zapytania składane  

na piśmie nie wpłynęły. 

Ad 19. Wolne wnioski, pytania i informacje. 
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Radny Adam Bieniek – zasygnalizował, że po czyszczeniu zbiornika na ujęciu wody  

w Karmanowicach spływały do niego informacje o pogorszeniu jakości wody. Radny pytał, 

czy obecnie planowane prace poprawią jakość tego ujęcia, czy jest to poparte jakąś 

ekspertyzą.150 tys. na dalsze prace modernizacyjne ujęcia wody w Karmanowicach czy 

przyniosą poprawę. 

Grzegorz Dunia Sekretarz - odpowiedział, że wielokrotnie podejmowane były prace, 

również w ubiegłym roku była czyszczona instalacja wewnątrz obiektu, zbiornik był 

czyszczony obecnie przy pomocy specjalistycznej firmy. Niestety stan zbiornika się pogarsza. 

Ten zbiornik jest do wymiany. Stan wody jest niezadowalający. Należy jak najszybciej 

doprowadzić do modernizacji ujęcia. W pierwszej kolejności remont studni  

i zbadanie, na jaki zasób wody można liczyć. Po odtworzeniu studni będzie wiadomo czy 

wystarczy wody z tego ujęcia. Niewykluczony jest kolejny odwiert, bo muszą być 

przynajmniej 2 czynne odwierty. Tego w tym momencie nie ma. Mamy nadzieję,   

że dostaniemy dofinansowanie. Koszt całości prac według kosztorysu  wynosi 1 mln 300 tys. 

zł. Podczas przygotowywania kosztorysu liczono, że zbiornik zostanie. Obecne już wiadomo, 

że musimy go wymienić. Koszty znów wzrosną o kilkadziesiąt tysięcy. Sekretarz podkreślił, 

że dążą do tego żeby, jakość wody poprawić. Całe przedsięwzięcie jest trudne, a bez środków 

z zewnątrz nie możliwe do wykonania własnymi siłami. Podejmowane są działania 

tymczasowe, które nie zawsze przynoszą oczekiwany rezultat. Modernizacja jest 

nieodwołalna.  

Radna E. Tomaszewska w odniesieniu do ostatniej wizyty Prezesa LGD Zielony Pierścień  

i inwestycji wykonywanych przy udziale finansowym grupy LGD  w naszej gminie, 

przypomniała o boisku dla juniorów. 70 tys, zł uzyskane dzięki wytrwałości i zaangażowaniu 

Pana Stanisława Łuki, który społecznie tak wiele zrobił pomimo trudności.  Radna podkreśliła 

jego zasługi,  podkreśliła ile nerwów i zdrowia kosztowało Pana Łukę doprowadzenie 

realizacji boiska do końca. Radna uważa, że przy takich przedsięwzięciach gmina powinna 

pomagać. Radna nawiązała do tego, jak Sekretarz podkreślał walory Pani Kierownik 

Inwestycji w przygotowywaniu projektów. Według wiedzy Pani Radnej pracownicy innych 

gmin bardzo wspierają doradztwem i pomocą przy realizacji również tych drobniejszych 

inwestycji. Radna uważa, że powinna wspierać doradztwem i pomocą jeżeli zaistnieje taka 

potrzeba również przy realizacji tych drobniejszych projektów. Radna podziękowała Panu 

Łuce za to, że mamy w Wąwolnicy  boisko.  

Radny A. Bieniek w imieniu strażaków i   i własnym podziękował za wsparcie finansowe  

w tak trudnej obecnie sytuacji na zakup samochodu bojowego do jednostki straży pożarnej  

w Karmanowicach. Po 37 latach przyjdzie moment, że dojdzie do zakupu tego samochodu. 

Obecnie jest negocjowana umowa zakupu samochodu.  

Przewodnicząca  zapoznała Radę z korespondencją, odczytała pismo Narodowej Fundacji 

Środowiska dot. sporządzania Planu Odnowy Kazimierskiego Parku Narodowego oraz 

poinformowała o rozstrzygnięciu nadzorczym odnośnie uchwały Nr XVII/116/20 z dnia 

27.09.2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, dz. 941  

w Bartłomiejowicach, stanowiącej własność Gminy Wąwolnica. 

Wójt podziękował za  cierpliwość  i techniczne niedogodności. Apelował,  żeby wszyscy 

wokół zadbali o siebie  i swoje rodziny. Sytuacja jest bardzo dynamiczna, można mieć różne 

zdania i poglądy na to, co dzieje się wokół, natomiast im bardziej zadbamy o siebie będzie 

bezpieczniej.   



Protokół Nr  XIX z XIX sesji Rady Gminy z dnia 27 października 2020 r.  Strona 16 z 16 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca o godz. 12.17 zamknęła obrady XIX 

sesji Rady Gminy Wąwolnica.. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Sesja została nagrana i można ją obejrzeć pod adresem:  

https://www.youtube.com/watch?v=WorcdqeMtfw 

https://www.youtube.com/watch?v=rwe-dBocKhM 

 

……………………………………..                           …………………………………….. 

Insp. d.s obsł. Biura Rady Gminy                       Przewodnicząca Rady Gminy  

 Protokolant 
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